
OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO  v Krasňanoch 

 
 

Z á p i s n i c a   

 

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Krasňanoch, 

konaného dňa 14.09.2023 
 

 

 

Prítomní: starostka obce - Ing. Jana Žáková, PhD. 

 

poslanci – Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia 

Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, 

Ing. Tomáš Slanička  

 

Janka Miklúšová – hlavná kontrolórka obce - neprítomná   

 

Neprítomná: Lenka Štefúnová Šamajová  

 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľky 

3. Kontrola unesení zo 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Konsolidovaná výročná správa obce Krasňany za rok 2022 

Zverejnená na webovej stránke obce Krasňany:  

https://www.obeckrasnany.sk/uradne-dokumenty/ostatne-dokumenty/1713-konsolidovana-

vyrocna-sprava-obce-krasnany-za-rok-2022    

5. Rámcová dohoda o zbere a preprave komunálneho odpadu 

6. Prerokovanie žiadostí 

7. Informácie starostky obce     

8. Rôzne     

9. Záver   

 

Bod č. 1) Otvorenie zasadnutia 

Starostka obce privítala poslancov OZ. Oboznámila ich s programom 7. zasadnutia podľa 

pozvánky zo dňa 11.09.2023 a predložila program rokovania zasadnutia OZ v Krasňanoch na 

schválenie.   

Uznesenie: 

OZ v Krasňanoch schvaľuje program 7. zasadnutia OZ v Krasňanoch tak, ako bol predložený 

starostkou obce na pozvánke. Starostka obce dala hlasovať za program OZ.      

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                 Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

https://www.obeckrasnany.sk/uradne-dokumenty/ostatne-dokumenty/1713-konsolidovana-vyrocna-sprava-obce-krasnany-za-rok-2022
https://www.obeckrasnany.sk/uradne-dokumenty/ostatne-dokumenty/1713-konsolidovana-vyrocna-sprava-obce-krasnany-za-rok-2022


Bod č. 2) Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľky 

Starostka obce navrhla do návrhovej komisie Ing. Miroslava Vrábla - predseda návrhovej 

komisie, Mgr. Sidónia Stanková - člen návrhovej komisie, Ing. Tomáš Slanička - člen návrhovej 

komisie. 

Uznesenie: 

OZ schvaľuje  členov návrhovej komisie v zložení navrhnutom starostkou. Starostka dala 

hlasovať: 

za:  7  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik)  

proti:  0 

zdržal sa: 1  (Ing. Tomáš Slanička) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Za overovateľov zápisnice  navrhla poslancov Mgr. Luciu Čepe Vaščurovú a Ing. Jána Bátora.  

Uznesenie: 

OZ schvaľuje  overovateľov zápisnice v zložení navrhnutom starostkou. Starostka dala hlasovať:    

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička)  

proti:  0 

zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Starostka za zapisovateľku určila pani Zdenku Džurnákovú. 

 

Bod č. 3) Kontrola uznesení zo 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starostka obce sa spýtala, či má niekto pripomienky k uzneseniam zo 6. zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. K uzneseniam neboli pripomienky, preto dala starostka hlasovať za uznesenie.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o kontrole uznesení zo 6. zasadnutia 

obecného zastupiteľstva. Starostka dala hlasovať:    

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

 

Bod č. 4) Konsolidovaná výročná správa obce Krasňany zo rok 2022 

Starostka obce oboznámila prítomných s tým, že Konsolidovaná výročná správa za rok 2022 je 

zverejnená na webovej stránke obce Krasňany. Vypracovanú ju mali k nahliadnutiu na obecnom 

zastupiteľstve.   

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Konsolidovanú výročnú správu za rok 2022. Starostka 

dala hlasovať: 

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

 



Bod č. 5) Rámcová dohoda o zbere a preprave komunálneho odpadu 

Starostka obce oboznámila prítomných s Rámcovou dohodou o zbere a preprave komunálneho 

odpadu pre celý Mikroregión Terchovská dolina. Predmetom zmluvy je poskytovanie služieb 

spojených so zberom, prepravou a zneškodnením komunálneho odpadu firmou T+T, a.s., Žilina. 

Zmluva bude uzatvorená na 60 mesiacov. Pre porovnanie cien predložila poslancom nový cenník 

služieb, ktorý bude platiť od účinnosti zmluvy a cenník služieb z roku 2019. Otvorila diskusiu. 

Vysvetlila, že triedivá zložka ovplyvňuje cenu výšky za zmesový komunálny odpad. Preto je 

potrebné, pokiaľ idú občania odovzdávať do zberných surovín odpad, predložiť občiansky 

preukaz, aby triedivosť bola zapísaná na našu obec. Starostka oboznámila poslancov aj s tým, že 

pre budúci rok bude potrebné pristúpiť k zvýšeniu poplatku za odvoz komunálneho odpadu. 

Po ukončení diskusie predložila Rámcovú dohodu o zbere a preprave komunálneho odpadu pre 

Mikroregión Terchovská dolina na schválenie.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Rámcovú dohodu o zbere a preprave komunálneho odpadu pre 

Mikroregión Terchovská dolina. Starostka dala hlasovať: 

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č. 6) Prerokovanie žiadostí  

 

1) Žiadosť o kúpu obecného majetku – časť ostatná plocha o výmere 20 m2 z parcely č. 

452  

Starostka obce informovala prítomných o tom, že Juraj Gacho pred zasadaním obecného 

zastupiteľstva vzal späť žiadosť o kúpu obecného majetku – z parcely č. 452 o výmere 20 m2 

z dôvodu zarovnania strany jeho pozemku do jednej priamky a následného oplotenia. O kúpu už 

nemá záujem.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie späť vzatie žiadosti Juraja Gachu o kúpu obecného 

majetku z parcely č. 452 o výmere 20 m2. Starostka dala hlasovať: 

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

 

2) Žiadosť o umiestnenie reklamy  

Starostka prečítala žiadosť Miroslavy Michalčíkovej o povolenie umiestnenia reklamy na stĺpe 

pri autobusovej zastávke. O tejto žiadosti sa nerozhodovalo, nakoľko na hlavnej ceste nie sú ešte  

ukončené stavebné práce. Žiadosť sa prerokuje na ďalšom obecnom zastupiteľstve. Starostka 

predniesla návrh na uznesenie.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prerokovať Žiadosť o umiestnenie reklamy Miroslavy 

Michalčíkovej na najbližšom obecnom zastupiteľstve. Starostka dala hlasovať: 

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 



zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

3) Žiadosť o finančný príspevok na poskytnutie sociálnej služby podmienených 

odkázanosťou podľa § 75 zákona o sociálnych službách  

Starostka obce prečítala žiadosť od neziskovej organizácie Senior plus, Rochovce 113, 

o poskytnutie finančného príspevku na rok 2024 pre dvoch občanov našej obce v celkovej sume 

vo výške 6,00 € na jednu odpracovanú hodinu za obdobie január - december 2024. Poslanci sa 

v diskusii zaujímali o ktorých občanov a o koľko finančných prostriedkov sa približne jedná.  

Po diskusii predniesla návrh na uznesenie.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na rok 2024 pre 

Senior plus, n.o., Rochovce 113, v celkovej sume vo výške 6,00 € na jednu odpracovanú hodinu 

za obdobie január – december 2024. Starostka dala hlasovať: 

za:  0  

proti:  8   (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

zdržal sa: 0        

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

4) Žiadosť o nájom pozemku    

Starostka obce prečítala Žiadosť o nájom pozemku od žiadateľa Ing. Stanislava Jendrišáka, 

Zborov nad Bystricou, o výmere 1 m2 na miestnom cintoríne, v blízkosti vchodu.  Účelom nájmu 

je umiestnenie samoobslužného predajného automatu na náplne do kahancov (sviečky) na dobu 

10 rokov. Ak by to nebolo možné, žiada najdlhšie možné obdobie v súlade s podmienkami obce.  

Ing. Bátor vysvetlil ako to robia inde, za vzor uviedol obec Turie. Nastala diskusia. Poslanci po 

diskusii navrhujú nájom 5,00 € na mesiac, t.j. 60,00 €/rok. Starostka predniesla návrh na 

uznesenie.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Žiadosť o nájom pozemku na dobu 10 rokov, cena nájmu 5,00 

€/mesiac, t.j. 60,00 €/rok. Starostka dala hlasovať: 

za:  0  

proti:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

zdržal sa: 0        

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Poslanci nesúhlasili s dobou nájmu na 10 rokov, navrhujú schváliť nájom na skúšobnú dobu 1 

rok, cena nájmu 5,00 €/mesiac, t.j. 60,00 €/rok. Starostka predniesla návrh na uznesenie. 

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Žiadosť o nájom pozemku na skúšobnú dobu 1 rok, cena nájmu 

5,00 €/mesiac, t.j. 60,00 €/rok. Starostka dala hlasovať: 

za:  6  (Ing. Ján Bátor, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová, Ing.    

                             Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš Slanička)  

proti:  0    

zdržal sa: 2  (Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Miroslav Vrábel)     

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 



  

Bod č. 7) Informácie starostky obce 

Starostka obce informovala prítomných,  

- že naša obec bude budúci rok oslavovať 670. výročie, chcela by pri tejto príležitosti vydať 

knihu. Informovala o zámere na vyhlásenie súťaže o najkrajšiu fotografiu v mesiaci 

október. Priblížila, akú má predstavu. MAS Terchovská dolina nám poskytne vzor 

prihlášky a súhlas so zaradením do súťaže. Odmeňované budú len vybrané fotografie 

reprezentačnými predmetmi. Fotografie sa potom použijú do vydávanej knihy. K 670. 

výročiu by dala urobiť aj magnetky,  

- poďakovala poslancom, ktorí sa zúčastnili na obecných slávnostiach a vedúcim súboru 

Zuzane Vráblovej a Petrovi Androvičovi za pomoc,   

- osadil sa pomník pre nenarodené deti, 

- dňa 03.09.2023 sa uskutočnil dožinkový sprievod v Strumieni, pričom v tomto sprievode 

nás reprezentovali naši hasiči,  

- dostali sme grant od Nadácie Pontis vo výške 1 900,00 € na zakúpenie defibrilátora, 

- posunuli sme termín použitia grantu od KIE cez Nadáciu Pontis do 31.10.2023, 

- hovorila s p. Chovanom ohľadne opravy cesty pri odbočke na Kút, bude to treba vyrezať 

a urobiť nanovo. Chce sa spýtať, ktorou alternatívou pôjdeme, či krátkodobá alebo 

dlhodobá oprava. Poslanci navrhli, že pôjdeme  do dlhodobej opravy.   

- podpísala sa zmluva s COOP Jednota,  

- prebehol zber papiera, na jeseň prebehnú ostatné zbery - veľkoobjemný, elektro, 

nebezpečný odpad, 

- dňa 25.10.2023 bude úcta k starším,  

- v mesiaci október, upresní sa termín šarkaniády hlavne podľa počasia, pričom toto 

podujatie by sa malo uskutočniť  v časti obce Nad Hubočou,   

- dňa 16.09.2023 o 12,00 hod. sa uskutoční pred požiarnou zbrojnicou 32. medzinárodné 

stretnutie občanov pred pamätnou tabulou  stržm. ZNB Ladislava Patočku,   

- dokončila sa knižnica z dotácie FPU vo výške 5 000,00 €,  

- je potrebné stanoviť skorší dátum obecných slávností v budúcom roku, poslanci sa zhodli 

na dátume 24.08.2024.   

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie starostky obce.  Starostka dala hlasovať: 

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

 

Bod č. 8) Rôzne 

Starostka obce oboznámila prítomných, že mali pracovné rokovanie ohľadne vizualizácie a štúdie 

na telocvičňu. Predpokladané umiestnenie bude na dopravnom ihrisku. Je potrebné zadať 

vypracovanie štúdie. Potom bude treba dorobiť PD.  

Uznesenie:    

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vypracovanie štúdie v rámci celého objektu ZŠ s MŠ Krasňany.  

Starostka dala hlasovať: 

za:  8  (Ing. Ján Bátor, Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Andrej Kubala, Mgr. Lucia  

                 Čepe Vaščurová, Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav  

                             Cigánik, Ing. Tomáš Slanička) 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 



Starostka oznámila prítomným, že vyjde výzva 7.4., cez MAS sa chce do tejto výzvy zapojiť na 

dokončenie strechy a fasády požiarnej zbrojnice.  

 

Poslankyňa Mgr. Sidónia Stanková sa spýtala, čo ide do trojuholníka pri hlavnej ceste. 

Odpovedala starostka – ide tam tráva.  

Kríž na cintoríne treba opraviť alebo dať zreštaurovať. Okolo nového pomníka na cintoríne treba 

upraviť pozemok. Invázna rastlina čo rastie na cintoríne, tú tiež treba odstrániť.  

 

Starostka ešte oznámila prítomným, že dňa 18.08.2023 ide s Ing. Bátorom na ŽSK na 

prerokovanie územného plánu pre Varín. 

 

Bod č. 9) Záver   

Na záver starostka obce poďakovala poslancom za účasť a ukončila zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.    

 

 

Zapísala:  Zdenka Džurnáková  

 

 

Overovatelia:   Mgr. Lucia Čepe Vaščurová    

    Ing. Ján Bátor 

 

 

 

 

                                                                           Ing. Jana Žáková PhD. 

               starostka obce 


